
 

 
 

 

 

 

Møde Skolebestyrelsesmøde  

Tid 18-06-2020, kl. 17:00 – 18:00  

Sted Vestbjerg Skole, personalerummet 

Deltagere Line Honoré Lauridsen, Anders Asdal Andersen, Jakob Friis, Mia Toft 
Hansen, Torben Jensen, Lise Lotte Bangshaab, John Juul Vinkler, 
Jesper Jensen, Kristina Geisler, Michael Hvelplund Pedersen, Jette 
Mortensen, Gorm Skak Mikkelsen, Pia Munkholm Lindbøg 

Afbud Kristina 

Ordstyrer Line Honoré Lauridsen 

Sagsnr. Indtast sagsnr. 

Referent Lise Lotte Bangshaab 

Referent Indtast referent 

 
1.  Elevrådet 

Ingen møder siden sidst.  
Elevrådet har fået postkasse til indkomne forslag fra elever. 

2.  Status genåbning fase 2 
a) Hvad er status og hvad kan vi lære af den sidste periode 

Torben orienterer om, at skoleforvaltningen har været gode til at udstikke rammer, og 
hjælpe skolerne med forslag til formuleringer til udsendelse til elever og forældre. 
Er der noget i Corona forandringerne, som kan tages med videre i Vestbjerg Skoles 
dagligdag fremadrettet? 
Elevrådet fortæller: 
- Det har været et gode, at undervisningen i høj grad er blevet flyttet udenfor, og at 

eleverne også har kunnet arbejde selvstændigt udenfor. 
Det har været positivt at arbejde med fag-dage. 
Skolen:  
- Det har givet færre konflikter, at eleverne kommer ind i skolen ad forskellige døre 
- Samarbejdsformen fra 8.00-14.00 har fungeret rigtig godt, og har medført nogle po-

sitive forandringer 
- De faste legegrupper har givet børnene nye relationer, som ellers ikke ville være 

opstået 
 

 
Forældrerepræsentanter:  
- Nogle elever har følt dagligdagene ensformige. 
- Kan erfaringerne med online undervisning og hjemmearbejde bruges positivt frem-

adrettet? 
- Skal der sættes yderligere fokus på de udendørs læringsmiljøer 
- Det har været en udfordring at DUS har fungeret som nødpasning 

3.  Skolebestyrelsens holdning/ønsker til skolemad på Vestbjerg Skole 
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a) For nuværende benytter vi ikke en leverandør som kommer med færdige retter. 
Fremadrettet har vi fra ledelsens side et ønske om at benytte os af en fælles leve-
randør særligt til middagsmaden. Formiddagsmaden kunne være sunde snacks 
som vi selv producerer. Men generelt vil vi gerne have fokus på sund, økologisk 
og gerne bæredygtigt mad. 
Der vil fremadrettet komme yderligere fokus på skolemad. Efter sommerferien forven-
tes forandringer i udbuddet i boden. 
Spørgsmål om hvorvidt eleverne kan inddrages i arbejdet omkring skoleboden – f.eks. 
til salg. 
Kan man tænke madkundskabsholdene ind i boden? 
 

4.  Budget; de indledende drøftelser til budgettet for næste skoleår 
a) På mødet må skolebestyrelsen gerne helt specifikt forholde sig til studietur på 8. 

årgang, som var tænkt som et enkelt event det år samarbejdet med Holland stop-
pede, således eleverne fik en tur som erstatning. Ressourcer knyttet til turen bli-
ver præsenteret på mødet 
Skolen har modtaget budget gældende fra 1/8-2020. 
Først i næste skoleår arbejdes med dette i bestyrelsen. 
 
Studieture. 
Det koster ca. 50.000-75.000 kr. at sende en 8. årgang på tur. 
Skal dette prioriteres i budgettet? 
 
Drøftelse af mål, fordele og ulemper ved de tre ture Vestbjerg skole har arrangeret gen-
nem de senere år. En tur på 5. årgang, en på 8. årgang og en på 9. årgang. 
 
Bestyrelsen anbefaler, at 8. klasse turen nedlægges, og at der arbejdes videre med 
form og mål for de resterende ture i bestyrelsen fremadrettet. 
 

5.  Orienteringer 
Orienteringer eftersendes i skriftlig form. 

a) Formanden 
b) Medarbejdere 
c) Skoleleder 

a. Fælles ledelse 
b. Sidste skoledag 
c. Dimission 
d. Beplantning 
e. Stillinger 
f. Læringsmiljøer 

Højer møbler har været på besøg, og har leveret et udkast til nye miljøer. 
 

6.  Til kommende møder 
Næste møde torsdag den 13/8-2020 
Fordeling af tilknyttede klasser 
Møderække 
Møde med klasseforældrerådBudget 
 

7.  Eventuelt 

8.  Lukket møde 

 


